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Protokół nr 13  
z posiedzenia Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Komunalnej w dniu 28.09.2016 r.  
 

Komisja na posiedzeniu w dniu 28.09.2016 r. obradowała w następujących sprawach: 
 
1.omówienie skargi Pana X na Komendanta Straży Gminnej, 

a) zatrudnienie pracownika bez posiadania świadectwa ukończenia szkolenia podstawowego 

- pracownik był wcześniej policjantem, a następnie strażnikiem miejskim, co jakoby zwalniało 

go ze szkolenia. Organ kontrolujący stwierdził, że szkolenie należy odbyć. 

b) niepełne zapisy danych w notatnikach służbowych 

- osoba legitymowana musi mieć spisane: PESEL, nr dowodu, imię i nazwisko. Jeśli osoba 

nie posiada dokumentu przy sobie należy zabrać ją na komisariat policji w celu ustalenia 

tożsamości (to nie było czynione przez strażników gminnych), a w przypadku odwiezienia 

osoby do domu (np. w stanie nietrzeźwym)  potwierdzenie jego tożsamości przez osobę 

posiadającą dowód osobisty (należy spisać dane tej osoby). 

c) nieprawidłowe zakwalifikowanie w ewidencji wyników działań, działanie strażników 

podczas interwencji jako ujęcie osoby 

- zła kwalifikacja: zamiast ujęcie powinno być ujawnienie 

d) nałożenie mandatu karnego kredytowanego niezgodnie z Rozporządzeniem Ministra 

Spraw Wewnętrznych i Administracji 

- osoba zatrzymana przez strażników jechała na rowerze w stanie nietrzeźwym. Strażnik 

skontaktował się z Policją. Tam powiedziano mu, że wg. przepisów może wystawić mandat. 

Sprawca nie był badany atestowanym alkomatem. 

e) przekroczona kwota abonamentu 

- pracownik omyłkowo wysłał SMS z telefonu służbowego zamiast prywatnego. 

Przekroczona kwota abonamentu to 2,46 zł. Kwota została zwrócona. 

Komisja opiniuje skargę jako niezasadną, przy jednym głosie uważającym za zasadną. 

 

2. omówienie przez komendanta Straży Gminnej sprawozdania z działalności Straży 

Gminnej w okresie od 1.01.2016 r. do 31.08.2016 r. 

- problemy: 

 samochody nieużywane – liczne w gminie 

 bezpańskie psy i koty 

 dzikie zwierzęta 



3. omówienie projektu uchwały w sprawie zaopiniowania projektu zmiany planu aglomeracji 

Gdańsk 

Zmiana w planie aglomeracji Gdańsk dotyczy miejscowości w gminie Szemud i Żukowo. 

Zmiana nie dotyczy Gminy Pruszcz Gdański będącej w planie aglomeracji Gdańsk. 

Komisja opiniuje projekt uchwały pozytywnie, jednogłośnie. 

 

4. omówienie projektu uchwały w sprawie nabycia działek pod drogi na własność Gminy 

Pruszcz Gdański 

a) Borkowo ul. Bzowa dz. 190/13 

- odpłatne nabycie na poszerzenie drogi  

b) Borkowo ul. Akacjowa 

- bezpłatne nabycie na poszerzenie drogi 

c) działki 422-cz, 423 – cz Borkowo 

d) 429/16 w Łęgowie ul. Jasna – nieodpłatne przejęcie 

e) ul. Zielona w Łęgowie – nieodpłatne przejecie 

f) ul. Spokojna w Łęgowie - nieodpłatne przejęcie  

g) ul. Daglezjowa i ul. Szafranowa, ul. Morelowa w Straszynie 

h) Wiślinka ul. Szczęśliwa  

i) Juszkowo 243/18 – ul. Działkowa (odpłatnie) 

j) Juszkowo 108/20 – ul. Łąkowa (nieopłatnie) 

Komisja opiniuje projekt uchwały pozytywnie, jednogłośnie. 

 

5. omówienie projektu uchwały nabycia działek z przeznaczeniem pod drogę w Straszynie 

Ten punkt Przewodniczący Komisji przekazał do prowadzenia zastępcy p. M. Wysockiemu. 

Na działkach wymienionych w projekcie uchwały właściciele wybudowali wszelkie niezbędne 

media, wykonali projekt techniczny na wybudowanie drogi oraz wykonali zjazd z kostki na ul. 

Poprzeczną, który przekazano Gminie Pruszcz Gdański. 

Komisja opiniuje projekt uchwały pozytywnie. 

W głosowaniu nie brał udziału radny Jan Pawul. 

 

6. omówienie projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Roszkowo 

Projekt uchwały omówiła p. M. Grzegorczyk – Sekretarz Gminy. 

Komisja po dyskusji opiniuje projekt uchwały pozytywnie, jednogłośnie. 

 

7. omówienie projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Łęgowo 

Projekt uchwały omówiła p. M. Grzegorczyk – Sekretarz Gminy. 

Komisja po dyskusji opiniuje projekt uchwały pozytywnie, jednogłośnie. 



8. omówienie projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Borzęcin 

Projekt uchwały omówiła p. M. Grzegorczyk – Sekretarz Gminy. 

Komisja po dyskusji opiniuje projekt uchwały pozytywnie, jednogłośnie. 

 

9. omówienie projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Przejazdowo 

Projekt uchwały omówiła p. M. Grzegorczyk – Sekretarz Gminy. 

Komisja po dyskusji opiniuje projekt uchwały pozytywnie, jednogłośnie. 

 

10. omówienie pisma od p. X z X w sprawie przejęcia przez Gminę Pruszcz Gdański działek 

drogowych.  

Komisja wyda opinię na następnym posiedzeniu Komisji. 

 

 

 

Podpisy członków Komisji:  

1- Pawul Jan………………………………………………………. 

2- Wysocki Maciej………………………………………………… 

3- Czerwińska Danuta……………………………………………. 

4- Kowalski Marek………………………………………………… 

5- Osowska Małgorzata………………………………………….. 

6- Paśko Krzysztof………………………………………………… 

7- Szramuk Józef…………………………………………..……… 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


